
ACTA VII ASSEMBLEA PODEM ALGIRÓS

Data: ------------------------ 20/12/2014
Lloc: ------------------------- Plaza Mestre Ripoll
Hora inici:------------- 11:00
Hora finalització:-----------13:15
Assistents: ------------------- uns 30

ORDRE DEL DIA:

1. Aprovació de l'Acta anterior.
2. Presentació de candidat@s al Consell Municipal.
3. Activitats de la Comissions.
4. Precs i preguntes.

1. Aprovació de l'Acta anterior.

Salva llig l'Acta de l'Assemblea de l'últim dia, 2 de desembre, se sotmet a votació i queda 
aprovada.

2. Presentació de candidatures.

Independents:

Fernando Martín (ha estat en els cercles de Ciutat de València, UPV i actualment en 
Camins al Grau, en diverses comissions com a Finances, Difusió, Anàlisi), candidat al 
Consell C., ofereix la seua versatilitat per a realitzar diferents funcions, la seua capacitat 
de treball i els seus coneixements en Arquitectura. Denúncia determinats comportaments 
o actituds no correctes en Podem. Opina que en el Consell C. cal saber gestionar i cercar 
suports tècnics. A favor de concórrer amb Guanyem si es compleix l'ideari de Podem.
Més informació en  www.seamosdiferentes.info i 
http://municipales.podemos.info/candidatura/214600/

Roberto Enrique Bertasi (Robi): (cercle de Russafa i implicat en Guanyem València), 
candidat al Consell C., considera que pot aportar la mirada diferent de l'immigrant i la de 
les persones de major edat. Creu en la intel·ligència col·lectiva i és crític amb la forma en 
què s'han confeccionat les llistes i amb la premura dels terminis. Advoca per l'eliminació 
dels CIES i critica la llei mordassa. Considera que després de la campanya hem d'estar 
todo@s a una amb qui haja guanyat. Les seues paraules: “no siguen vagues”.”No voten 
en planxa”. Més informació en http://municipales.podemos.info/candidatura/214412/ i 
https://www.facebook.com/robertobertasi.robi?ref=hl



Llistes: totes són deliberadament incompletes.

SOM CERCLES:
Alberto García (cercle Malvarrosa, Comissions d'Extensió i Difusió), candidat al Consell 
C., assenyala que la seua llista és l'única que té una dona candidata a la Secretaria 
General i que està en les línies d'exigència del 15M (defensa dels moviments socials), així
com la importància dels cercles en els seus programes; com a mostra, proposen que les 
actes de les assemblees dels cercles tinguen validesa davant el Consell C., de manera 
que els problemes dels cercles arriben d'aquesta forma al Consell C. i no solament 
existisquen vots telemàtics. Denuncien irregularitats en el trasllat d'informació de la seua 
llista i de candidatures independents a l'equip estatal que gestiona el procés municipal 
(falta de fotos i vídeos en la web, retard en l'acceptació de candidatures ben acreditades i 
en termini i la seua exposició en la web de Podem, fallades informàtiques, falta de 
l'apartat “motivació” en la candidatura de Som Cercles en la web de Podem, etc) que els 
deixen en desigualtat i indefensió. Per açò impugnen tot el procés electoral. Com a 
exemples que apareixien en la seua “motivació” exposen la transformació de la 
participació qualitativa en participació quantitativa, o la creació d'àrees d'informació a la 
ciutadania sense accés a Tics. Aposten per anar en solitari a les municipals i si l@s 
compañer@s de Guanyem volen que s'unisquen a nivell de ciudadan@s.

Més informació en http://somoscirculos.info/

CLAR QUE PODEM VALÈNCIA:
Jaime Paulino (cercle de Russafa), candidat a la Secretaria General, exposa que la seua
llista vol construir una majoria social que es convertisca en majoria política per a entrar en 
les institucions i que per a açò cal interpel·lar a la gent que ha estat fora de les decisions 
polítiques. Estimen que falten nexes que vinculen les demandes dels diferents barris i el 
Consell C. ha de ser aqueix nexe. La seua llista està integrada per activistes de 
moviments socials, de cercles. Se solidaritza amb Som Cercles i pensa que és un 
problema tècnic per sobrecàrrega.

Ximo Flores (cercle de Cultura Podem País Valencià) candidat al Consell C. denúncia 
que València no ha tingut projectes culturals, sinó especulatius, per a blanqueig de diners i
amb cessió d'espais en els quals es practicava el amiguismo, fent ús de la cultura de 
forma interessada.

Mireia Royo (cercle d'Educació, activista en la Plataforma de Auditoria Ciutadana del 
Deute --- PACD), candidata al Consell C.

María Oliver, candidata al Consell Ciutadà, des de la seua visió d'arquitecta, aposta per 
que València siga una ciutat d'a baix cap amunt, és a dir, construïda per a les necessitats 
de la gent.

Javier Arizmendi (activista de la Plataforma Antidesahucios --- PAH), candidat al Consell 
C., defensa que la llista concentra moltes persones de diferents àrees que coneixen la 
problemàtica de València (fruit del treball de Jaime Paulino de convocar a persones de 
diferents àmbits).

Més informació en http://cqpvalencia.info/propuestas-claro-que-podemos-valencia/

mailto:ciudadan@s


SI QUE PODEM: 
Miguel Jiménez (Mikel) (cercle de Benicalap-Campanar), candidat al Consell C., 
considera que es diferencien de la resta de candidatures en les formes, ja que han 
construït una llista i uns documents polític- organitzatius de forma participativa, des dels 
cercles. Expliquen que, fruit d'un ardu treball de grup, es va presentar un document base 
a la ciutadania perquè realitzara aportacions i esmenes i el document final és el que 
porten en la llista. Igualment, van donar aquest tracte participatiu a la confecció de la llista.
D'aqueix procés obert van eixir 19 membres per al Consell C. i 1 Secretari General. 
Manifesten la pluralitat de la seua llista, apuntant que té gent de moviments socials, gent 
amb discapacitat i gent amb gran preparació en diferents camps.

Mariló Catalá (cercle de Patraix), candidata al Consell C., reitera que és una llista oberta,
diversa, plural i que només amb la participació, apoderament ciutadà i intel·ligència 
col·lectiva es pot aconseguir l'objectiu de canviar el govern de la ciutat.

Raúl Fernández  (cercle de Benicalap-Campanar), candidat al Consell C., defensa la 
participació i l'apoderament a través dels cercles com a canal de Podem i comenta  que 
la llista té gent que ha treballat dese el 25M.

Alberto Zahonero (cercle de Patraix), candidat al Consell C., adverteix que no hi ha 
equips (llestes) enfrontats, sinó diferents, i que al final tots van a formar part del mateix 
equip. També recorda que porten en la seua llista 13 persones de 22 cercles.

Més informació en http://siquepodem.wordpress.com/

Aquestes presentacions van donar lloc a una sèrie de preguntes que se'ls van fer a l@s 
candidat@s; entre elles va sorgir de forma inquisitiva la qüestió de quina postura prenien 
pel que fa a les irregularitats que SOM CERCLES denunciava i al suport o no a la 
impugnació de les eleccions. Tant les altres llistes, com els candidats independents, es 
van mostrar solidaris amb la llesta afectada. Es va explicar que les 3 persones aspirants a
Secretari@ General estan en converses per a veure com abordar aquest tema. Des de SI 
QUE PODEM es va recordar que el seu aspirant a Secretari General (Roberto Jaramillo) 
va proposar recolzar a SOM CERCLES i va estar d'acord a desfer les llistes i presentar-se
tod@s individualment, independentment que SOM CERCLES presentara la seua 
impugnació. Ací va haver-hi discrepància, ja que CLAR QUE PODEM VALÈNCIA 
finalment va reconèixer que no estava d'acord a dissoldre la llista (confeccionada pensant 
en una organització en àrees de treball) ja que s'acullen al marc establit i opinen que la via
adequada és la impugnació per part exclusivament de la llesta afectada i que cal confiar 
en la Comissió de Garanties, deixar que exercisca la seua funció.

Algunes persones presents (Jose) eren de l'opinió que si es produïa aquest tipus 
d'incidències calia “tirar el fre”al procés, altres assistents (Guillermo) consideraven que no 
s'havia de parar el procés, però sí impugnar i alguna (Carmen) pensava que en Podem no
s'havien de donar aquestes discrepàncies. Jorge va recordar que en les assemblees és 
normal que apareguen punts de vista diferents i que sorgisca el debat.

Sobre l'especialització de l@s integrants del Consell C. en vista a la posterior divisió en 
àrees de treball, alguna cosa que CLAR QUE PODEM VALÈNCIA ha tingut en compte, SÍ 
QUE PODEM (Mikel) estima que el Consell C. ha de ser la portavocía de la gent, per la 
qual cosa no necessitarà técnic@s, sinó gestors que faran política a partir de la informació



que obtinguen dels cercles sectorials.

3. Activitats de les Comissions.

Comissió Banc Prit. Salva va parlar sobre la pròxima activitat, els “Tallers Populars d 
Algirós” on hi haurà jocs, animacions, titelles 15M, minitrueke, banc de joguets, etc., i 
que es farà en Mendiclub el dia 28 de desembre a partir de les 11:00 hores. Hi haurà 
“podempapeos” amb menjar popular per a portar i compartir. Jorge va comentar que en 
l'obra de titelles es pretén que intervinga gent no professional; és una obra participativa.

Comissió de Joventut. Els seus integrants formen part del Cercle Joventut de València.

4. Precs i preguntes.

Ricardo exposa que el cercle de Algirós té previst fer una jornada per a facilitar la votació 
a persones que no manegen bé o no tenen accés a internet, posant a la disposició de la 
gent ordinadors i recolze en el seu ús. S'informarà del dia i lloc concrets d'aquí a una 
mica. Per a una major transparència s'ha pensat que estiga present en aquesta jornada 1 
representant de cada llista i també algú independent. Sobre l'Assemblea intercírculos es 
barreja la data de l'1 de febrer, però cal consensuar-la. Probablement es presenten ací les
candidatures autonòmiques.

Salva comenta sobre la pròxima Assemblea del cercle, que serà el 10 o el 15 de gener, a 
l'aire lliure o en local, depenent de la disponibilitat d'aquest.


